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Panie 

Helena Kowalska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Nowym Warpnie 

Zapytanie 

N a prośbę użytkowników domków letniskowych przy ul. Słonecznej proszę o 
informację kiedy będzie poprawiona droga dojazdowa do domków. 

Mieszkańcy skarżą się na straszny pył unoszący się nad drogą i 
zanieczyszczający ich posesje. Z zapewnień Pana Burmistrza wyrażonych w 

trakcie rozmów z mieszkańcami wynika, iż jest jakiś plan remontu tej drogi. 

Proszę o informację jaki to plan i kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się 
poprawy nawierzchni tej drogi. 

Z poważaniem 

. . . „. „. „ . . . . . . „ •. . .. 

11l 9-'f"VI(( wl,__ 


